
 

                                                                                                                    

 

 

 

 Referat fra skolebestyrelsesmøde - 24.10.23 kl.17.15-

18.45 

Deltagere: Søren Palshøj (formand), Fritze Friis-Thorsen (næstformand), Tommy Christensen, 

Mathilde Pust, Signe Kring (medarbejderrep.) , Lene Kronow (skoleleder) Charlotte 

(mellemleder), Pelle (9A) formand og Laura (9A) næstformand,  

Fraværende: Pia Jakobsen, Pia Rasmussen, Mathilde, Pelle (syg), Laura, Charlotte kom meget 

sent :-)  

Dagsorden Ansvarlig Bemærkninger 

1. Bemærkninger til 

dagsorden 

  

2. Godkendelse af referat   

3. Nyt fra parterne 

- Ledelse 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Lene/Charlotte 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ledelse: 

• Flere nye elever i MH 

Vi har nu 13 elever i MH og 

derfor stillingsopslag oppe.  

• Opsigelse fra MH – nyt 

stillingsopslag. 

Lisbeth har sagt op og der er 

ansættelsessamtaler i morgen fra 

kl. 14.  

• Trafik – lygter der tænder, 

når man kører forbi.  

”Light post” i samarbejde med 

Falsters Hjerte og Guldborgsund 

kommune. Hvordan får vi 

engageret forældre og elever i 

forsøgsperioden. Elev og 

forældreinddragelse. Tanke om at 

inddrage NØG, LUIF, Horbelev, 

Systofte og Horreby 

Facebookgrupperne.  

• SFO-besparelse – 

nødpasning i juleferien og 



 

                                                                                                                    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

vippenormering. 

Dagene mellem jul og nytår 

bliver fra 2024 lukkedage i SFO 

med nødpasning i en SFO i 

kommunen. Pt. vides der ikke om 

det bliver en fast SFO eller på 

skift, som de andre lukkedage.  

Vippenormeringen afskaffes – så 

vi får normering til det faktiske 

børneantal.  

• Motionsdag  

Vi havde Mølle-OL fredagen inden 

efterårsferien. Alle elever var delt 

i grupper på tværs af klasserne 

og besøgte forskellige 

værksteder.  

Forældrene har kun hørt at 

dagen var anderledes.  

• Bag for en sag 

Vi holdt Bag for en sag” i SFO 

torsdag d. 12/10, hvor SFO 

solgte de kager børn og voksne 

havde bagt i oktober måned. Der 

var rigtig mange det kom og 

støttede det gode formål. Vi fik 

samlet 1750 kr. ind til 

Børnetelefonen.  

• AULA er nede 

15 af vores medarbejdere kan 

ikke logge ind på AULA. Det er et 

landsdækkende problem og der 

arbejdes på en løsning.  

• Gitte starter i næste uge.  

Gitte kommer på besøg på fredag 

og starter op i næste uge. Vi 

glæder os.  

• Forløb med Kamilla 

Vi har afsluttet forløb med 



 

                                                                                                                    

 

 

 

 

 

- Medarbejder 

 

 

 

 

 

- Forældre 

 

 

 

 

 

 

- Elever 

- MED/TRIO 

- Andre 

 

 

 

 

Signe 

 

 

 

 

 

Forældre 

 

 

 

 

 

 

Elever 

 

Kamilla Madsen i dag. Vi har 

arbejdet med PLF og med 

Barnets stemme.  

 

• Der er kommet nye kollegaer 

i huset. Det er rigtig dejligt 

fordi det giver en eftertanke 

hos alle – hvorfor vi gør som 

vi gør. 

• Alle glæder sig til at der 

kommer en sekretær.   

 

 

• Meddelelsesbogen – er 

egentlig en elevplan. Vi 

drøfter pt. en form som er 

givtige for alle som brugbart 

redskab.  

• Nymand bruger ikke ”Kys & 

Kør” optimalt og det gør 

trafikken på p-pladsen farlig. 

Ledelsen gør endnu et forsøg 

på dialogen.  

 

Elever:  

• Afholdes torsdag. 

Andre:  

4. Økonomi Ledelsen • Det ser godt og fornuftigt. 

5. Sidste skoledag – hvad 

tænker skolebestyrelsen 

en sidste skoledag skal og 

kan? 

 

Alle 

• Flyttes til næste gang da 

eleverne mangler.  

6. Brug af sociale medier – 

hvordan forholder vi os 

elevernes brug heraf? 

Alder, forældreansvar mv. 

Alle • Der er mange elever der får 

lov til at bruge skærm og 

sociale medier meget tidligere 

end man må og bør. De 

sociale medier fylder meget 

børnene imellem og giver 

unødvendige konflikter 



 

                                                                                                                    

 

mellem børn og forældre. Der 

mangler en fælles 

forældreopbakning til at følge 

anbefalingerne.  

• Eleverne bruger snapchat på 

deres devices og ikke kun på 

telefonerne. Det skaber stor 

usikkerhed og konflikter også 

når eleverne når en alder 

hvor de gerne må være på.  

• Hvordan kan vi arbejde videre 

med det – fælles? 

7. Skolekalender 24-25 Ledelsen • Flytning af en skoledag – der 

er et ønske om at placere en 

feriedag d. 6/6-2025.  

• Der er ønske om at vi 

forlænger en skoledag – med 

en skoleeftermiddag og aften.  

8. Refleksion omkring 

bruges af digitale 

læremidler. 

 

Søren 

• Flyttes til næste møde. 

9.  Evt. Alle • Vi har en spændende 

drøftelse af og om fællesskab. 

Folkeskolen som kulturbærer 

af noget vi er fælles om. 

Noget som vi kan stille krav 

om og gensidige 

forventninger til.  

• Hvordan hjælper vi elever, 

forældre, fagpersoner på at vi 

holder fast i progression. 

10.  Punkter til næste møde Alle • Måske princip for 

kommunikation? (I hvert fald 

en drøftelse).  

• Sidste skoledag – hvad 

tænker skolebestyrelsen en 

sidste skoledag skal og kan? 

• Brugen af sociale medier – 

gentagelse. 



 

                                                                                                                    

 

• Læringsfestival 

11.  Personfølsomt Ledelsen  

 

Næste møder:  21/11 23 –12/12 23 – 30/1 24 – 27/2 24 – 23/4 24 – 28/5 24 – 18/6 24  


